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Ad. pkt. 1 – otwarcie obrad.

Sprawy porządkowe. Proszę wszystkich państwa o wyłączenie telefonów komórkowych. 
Po każdym omawianym punkcie zadaję pytanie: „Czy są osoby, które są zabrać na dany 
temat głos” - jeżeli są takie osoby proszę się zgłaszać.

Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Pani Krystyna Kaczyńska, która
powitała radnych oraz zaproszonych gości: Panią Beatę Jarosz – Wójta Gminy, Pana Ta-
deusza Wysockiego – Sekretarza Gminy, Panią Monikę Gońca – Skarbnika Gminy, kie-
rowników jednostek organizacyjnych Gminy, sołtysów sołectw, zaproszonych gości: Pan
Bogdana Pochodaja – Radnego Powiatu Braniewskiego oraz przybyłą na salę publiczność.

Ad. pkt.  2. – stwierdzenie prawomocności obrad.

Na podstawie listy obecności radnych Przewodnicząca Rady stwierdziła, że sesja jest
prawomocna, ponieważ na 15 radnych w obradach uczestniczy 13 – lista obecności sta-
nowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt. 3. – Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad.

Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek posiedzenia:

1. Otwarcie sesji i powitanie zebranych.
2. Stwierdzenie prawomocności sesji.
3. Rozpatrzenie wniosków sprawie zmiany porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzednich sesji.
5. Dyskusja i przyjęcie uchwał w sprawie:

5.1. udzielenia pomocy finansowej Województwu Warmińsko-Mazurskiemu.
5.2. zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wilczęta na lata 2015-2025.
5.3. zmiany w budżecie gminy na 2015 r.
5.4. zwolnień z podatku od nieruchomości.
5.5. zmiany uchwały Nr XXI/151/05 w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za

zajęcie pasa drogowego.
5.6.  ustalenia  stawek  opłat  miesięcznych  za  energię  cieplną  wytwarzaną  w

kotłowniach będących własnością Gminy Wilczęta.
6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2014/2015.
7. Interpelacje, wnioski i zapytania.
8. Zakończenie sesji.

Sekretarz Gminy – W imieniu pani Wójt Gminy, proszę o wycofanie z porządku posiedze-
nia projekty uchwał w pkt. 5.1, 5.4 i 5.5, a pkt. 5.6 zapisać jako 5.1.

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek posie-
dzenia, po wprowadzonych zmianach, który przyjęto jednogłośnie w głosowaniu jawnym
(w głosowaniu udział wzięło 13 radnych) w brzmieniu, jak niżej:

1. Otwarcie sesji i powitanie zebranych.
2. Stwierdzenie prawomocności sesji.
3. Rozpatrzenie wniosków sprawie zmiany porządku obrad.



4. Przyjęcie protokołu z poprzednich sesji.
5. Dyskusja i przyjęcie uchwał w sprawie:

5.1.  ustalenia  stawek  opłat  miesięcznych  za  energię  cieplną  wytwarzaną  w
kotłowniach będących własnością Gminy Wilczęta.

5.2. zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wilczęta na lata 2015-2025.
5.3. zmiany w budżecie gminy na 2015 r.

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2014/2015.
7. Interpelacje, wnioski i zapytania.
8. Zakończenie sesji.

Ad. pkt. 4. – przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Protokół z poprzedniej sesji Nr VIII/2015 z dnia 24 czerwca 2015 r. przyjęto w głoso-
waniu jawnym przy 12 głosach „za” i 1 „wstrzymującym się”, bez odczytywania.

Ad. pkt. 5.1. – ustalenie stawek opłat miesięcznych za energię cieplną.

Z treścią projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat miesięcznych za energie
cieplną wytwarzaną w kotłowniach będących własnością Gminy Wilczęta zapoznał zebra-
nych Pan Tadeusz Wysocki – Sekretarz Gminy. Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 2
do niniejszego protokołu.

Uchwała ta, w zamyśle ma zastąpić uchwałę podjętą w roku 2007. Od tego czasu stawki 
co roku były waloryzowane o wskaźnik inflacji. Dokonaliśmy jeszcze raz przeliczenia fak-
tycznych kosztów w ciągu ostatnich 12 miesięcy i zaproponowaliśmy nowa stawkę, która
jest o 6 groszy mniejsza na 1 m2 (4,45 zł za 1 m2). Stawka ta będzie pobierana przez 
cały rok.

Wnioski i opinie komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:
 Radna Lilla Kaczorek-Niska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej ... – komisja opiniuje

pozytywnie powyższy projekt uchwały.
 Radna Elżbieta Skubij Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury ... – komisja opiniuje

pozytywnie powyższy projekt uchwały.
 Radny Ryszard Adamczyk Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-

twa – komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Wniosków, uwag i dyskusji nie było.

Z uwagi na brak głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod gło-
sowanie powyższy projekt uchwały, który przyjęto jednogłośnie w głosowaniu jawnym
(w głosowaniu udział wzięło 13 radnych) jako uchwałę Nr IX/54/15 stanowiącą załącz-
nik Nr 3 do niniejszego protokołu

Ad. pkt. 5.  2  . – Zmiany w WPF na lata 2015-2025 r.

Z treścią projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Wilczęta na lata 2015-2025 zapoznała zebranych Pani Monika Gońca – Skarbnik Gminy.
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu.
Do projektu ww uchwały zgłoszono autopoprawkę polegającą na wykreśleniu w załączni-
ku Nr 2 do projektu uchwały zadania „Plan Cyfrowy 2025 dla Warmii i Mazur” w łącznych
nakładach finansowych 87 773,80 zł.

Wnioski i opinie komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:
 Radna Lilla Kaczorek-Niska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej ... – komisja opiniuje

pozytywnie powyższy projekt uchwały.
 Radna Elżbieta Skubij Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury ... – komisja opiniuje

pozytywnie powyższy projekt uchwały.



 Radny Ryszard Adamczyk Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-
twa – komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Przewodnicząca Rady – Miałam pytanie i prośbę, ale uprzedziła mnie pani Monika. Chcia-
łam prosić koleżanki i kolegów o to aby przegłosowali moją propozycję, moją uwagę od-
nośnie usunięcia z projektu uchwały (w załączniku nr 2) zadania „Plan Cyfrowy 2025 dla
Warmii i Mazur” w łącznych nakładach finansowych 87 773,80 zł, z tego względu: co z
tego skoro nie ma podjętych uchwał, nie może ten punkt być wprowadzony do budżetu
do realizacji. Chociaż miało to być na 2016 rok, ale takie chyba są zasady, pani Moniko,
że nie powinno być ujęte i dlatego chciałam państwa prosić. Na ten temat rozmawialiśmy
wczoraj na Komisji

Skarbnik Gminy – Dla budżetu nie ma to większego znaczenia, po prostu będę musiała 
usiąść jeszcze raz i „usunąć” ten zapis.

Przewodnicząca Rady – Państwu wytłumaczę. Było to chyba 19 czerwca, pani Wójt za-
warła porozumienie w tej sprawie. 24 czerwca 2015 r. była sesja na której pani wójt nie
przedstawiła, że zawarła takie porozumienie. Na dzisiejszą sesję zadanie to było zapisa-
ne w wieloletnim programie finansowym. Uważaliśmy, że skoro projekty uchwał nie zo-
stały przegłosowane to nie powinno się znaleźć w planie wieloletnim. Dlatego taka była
moja dzisiejsza koncepcja aby to państwu przedstawić.

Z uwagi na brak głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod gło-
sowanie powyższy projekt uchwały, w zmienionej treści – po wykreśleniu w załączniku
Nr 2 do projektu uchwały zadania „Plan Cyfrowy 2025 dla Warmii i Mazur” w łącznych
nakładach finansowych 87 773,80 zł – który przyjęto w głosowaniu jawnym przy 9 gło-
sach „za”, 1 „przeciw” i 3 „wstrzymujących się” jako uchwałę Nr IX/55/15 stanowiącą
załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu

Ad. pkt. 5.3  . – Zmiany w budżecie gminy na 2015 r.

Z treścią projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy na 2015 r. zapoznała
zebranych Pani Monika Gońca – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 6
do niniejszego protokołu.

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:
 Radna Lilla Kaczorek-Niska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej ... – komisja opiniuje

pozytywnie powyższy projekt uchwały.
 Radna Elżbieta Skubij Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury ... – komisja opiniuje

pozytywnie powyższy projekt uchwały.
 Radny Ryszard Adamczyk Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-

twa – komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Radny Andrzej Kubaszek – Pani Moniko, czy rezerwę budżetową mamy?

Skarbnik Gminy – Tak, ale ona zapisywana jest tylko i wyłącznie jeżeli jest zmiana. W
tym roku nie była jeszcze wykrzystywana.

Z uwagi na brak głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod gło-
sowanie powyższy projekt uchwały, który przyjęto w głosowaniu jawnym przy 8 głosach
„za”, 1 „przeciw” i 4 „wstrzymujących się jako uchwałę Nr IX/56/15 stanowiącą załącz-
nik Nr 7 do niniejszego protokołu

Ad. pkt. 6. – informacja o stanie oświaty.

Informację o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2014/2015 przedsta-
wił Pan Tadeusz Wysocki – Sekretarz Gminy. Informacja stanowi załącznik Nr 8 do ni-
niejszej uchwały.



Wniosków i dyskusji nie było

Ad. pkt. 7. – Interpelacje, wnioski i zapytania.

Pan Tadeusz Wysocki – Sekretarz Gminy – Ponieważ tak, jak było mówione na poprzed-
niej sesji, wiele kontrowersji i niedomówień wzbudziła likwidacja, w poprzednich latach,
studni wierconych. Był utrudniony dostęp do pewnych dokumentów. To co udało mi się
ustalić chciałbym dzisiaj państwu przedstawić. Dokumenty źródłowe są w Zakładzie Ko-
munalnym w Wilczętach oraz Urzędzie  Gminy.  Początek likwidacji  studni  zaczyna się
przed rokiem 2011, dlatego że wcześniej pojawiały się żądania służb odpowiedzialnych
za środowisko, aby uporządkować kwestię studni wierconych-głąbinowych. Pierwsze do-
kumenty i pierwsze decyzje zapadły w roku 2011. Pojawia się w oryginalnych dokumen-
tach, w zakładzie komunalnym, opinie rzeczoznawcy majątkowego na temat zasadności
likwidacji otworów studziennych w miejscowościach: nr 1 w Tatarkach, nr 2 i 3a w Spę-
dach, nr 1 i 2 w Leśnych Górach, nr 1 i 2 w Górach, nr 1 w Wilczętach i nr 1 i 2 w Karwi-
nach – na to były sporządzone opinie. Nie ma opinii na studnię nr 1 i 2 w Lipowej, ale
pewnie też gdzieś jest. W dniu 7 czerwca 2011 r. Zakład Komunalny w Wilczętach zawarł
z Zakładem Studniarskim „STUDBUD” Stanisław Gąsior, Huta Strzelce 265 umowę na li-
kwidację studni głębinowych w miejscowościach: Leśne Góry, Góry, Tatarki, Słobity, Li-
powa, Karwiny, Wilczęta i Spędy. Z treści umowy wynikało, że firma „STUDBUD” wykona
we własnym zakresie na wszystkie otwory, na własny koszt, dokumentację wymaganą
prawem geologicznym. Prace te wykona w zamian za odzyskane materiały. Zgodnie z
umową prace te miały być wykonane do końca grudnia 2011 roku. W dokumentach znaj-
duje się aneks do umowy z dnia 5 grudnia 2011 r. dotyczący przesunięcia terminu za-
kończenia prac do końca sierpnia 2012 roku. Jeżeli przeanalizujemy projekty geologicz-
ne, to one właśnie powstawały na przełomie roku 2011 ale większość decyzji zatwierdza-
jących została wydana dopiero na początku roku 2012. Wszystkie projekty geologiczne
zostały opracowane przez hydrogeologa Wacława Waluszko na zlecenie Zakładu Stud-
niarskiego „STUDBUD” zgodnie z tą zawartą wcześniej umową. Projekty robót geologicz-
nych zostały  zatwierdzone decyzjami przez dwie instytucje. Na likwidację otworów w
Karwinach, Spędach, Tatarkach, Górach, Leśnych Górach, Lipowej przez Starostę Bra-
niewskiego, natomiast na likwidację otworów w Słobitach i Wilczętach przez Marszałka
Województwa Warmińsko-Mazurskiego.  To  jest  uzależnione  od  wydajności  i  zasobów
studni. Decyzje, wydane przez te organy zostały określone odpowiednio do końca 2012 i
2013 roku. Zarówno w opinii rzeczoznawcy majątkowego jak i w projektach prac geolo-
ogicznych wskazano, że rekonstrukcja studni nie jest uzasadniona ekonomicznie a likwi-
dacja otworów zasadna z uwagi na duży spadek parametrów eksploatacyjnych. Projekty
prac geologicznych wskazują także na zanieczyszczenia wód podziemnych wynikający z
ustawy Prawo ochrony środowiska (art. 98) oraz Prawo wodne (art. 54). Jeszcze jedna
istotna  rzecz  ponieważ,  na  etapie  badania  czy  przeprowadzania  kontroli  w  Urzędzie
Gminny i Zakładzie Komunalnym związanych z udzieleniem absolutorium okazało się, ze
studnie te nie zostały zdjęte z ewidencji – mimo fizycznej likwidacji nie wprowadzono
tego do ksiąg rachunkowych. Jeszcze jedna informacja – dla większości tych studni war-
tość inwentarzowa jest taka sama jak wartość umorzenia. Dojście do wszystkich doku-
mentów komplikuje sprawa ta, że projektant, który wykonywał wszystkie projekty geolo-
giczne niestety nie żyje.

Pan Andrzej Turczyk – Sołtys Sołectwa Sopoty – Została na szczęście czy na nieszczęście
studnia w Sopotach. Było spotkanie w Sopotach z panią Wójt i wieś postanowiła aby tę
studnię reaktywować.

Wójt Gminy – Kilka dni przed moim wyjazdem, byli projektanci, którzy zajmują się go-
spodarką wodną i  kanalizacyjną. Oglądaliśmy studnie w Sopotach i Gładyszach. Tych
studni defakto nie powinno już być. Niestety ich koszt przywrócenia do użyteczności, że
SANEPID ich przyjmie i zaakceptuje jest taki, że nie jesteśmy ich w stanie odtworzyć.



Pan Andrzej Turczyk – Sołtys Sołectwa Sopoty – W dobie niedoboru wody, gdzie wszyst-
kie sadzawki są praktycznie wyschnięte, a Wy zawalacie studnie.

Pan Łukasz Korneluk – Dyrektor Zakładu Komunalnego w Wilczętach – Na wczorajszych
Komisjach rady była rozmowa na ten temat. Zgodnie ze zgromadzoną dokumentacją te
studnie powinny być zlikwidowane, ponieważ jeśli „poszło by” jakiekolwiek skażenie, to
Gmina miała by bardzo poważny problem. Dodatkowo woda z tych studni nie może być
ot tak sobie pobrana do celów gospodarczych. Aby można było z niej pobierać wodę na-
leży odtworzyć hydrofornię. Proszę przeliczyć jaki będzie koszt odtworzenia hydroforni.
Potrzebna by była dokumentacja na pozwolenie wodno-prawne – koszt około 10 000zł.
Całkowity koszt w setkach tysięcy zł.

Wójt Gminy – Zaostrzyły się przepisy. Mocno się nad tym zastanawialiśmy. Wiem, że de-
cydowaliście aby odtwarzać studnię, mieszkańcy Ławek też. W Gładyszach była też taka
prośba, aby doprowadzić studnię do użyteczności. Jeżeli koszty przewyższają – może
wykopać nową studnię.

Pan Łukasz Korneluk – Dyrektor Zakładu Komunalnego w Wilczętach – W ramach kolej-
nej inwestycji, przyjętej w budżecie zaplanowany jest odwiert kolejnego ujęcia w miej-
scowości Wilczęta. Dodatkowo przy stacji uzdatniania wody, przy nowej hydroforni, usta-
wione zostaną dwa zbiorniki po 50 m3 wody uzdatnionej. Łącznie na hydroforni będziemy
mieli ponad 300 m3 wody gotowej do „zrzutu” w razie jakiejś awarii na sieci. Co do za-
opatrzenia gospodarstw rolnych, tak jak w miesiącu sierpniu, była możliwość pobierania
wody z hydrantów, aczkolwiek „legalny” poprzez zamontowane liczniki. Nowe studnie to
nowe obiekty na których będzie musiała być prowadzona konserwacja, a tym nie będą
zajmować się mieszkańcy a pracownik Zakładu. Będzie to kolejny koszt do kalkulacji cen
wody.

Pan Bogdan Pochodaj – Radny Powiatu Braniewskiego – Można budować własne studnie i
wydobywać 5 m3 wody na dobę – zgodnie z przepisami nie ma żadnych opłat. Powyżej 5
m3 wody na dobę należy wnosić opłaty do ochrony środowiska.

Wójt Gminy – My również wnosimy opłaty do innych instytucji. Płacimy kary za przekro-
czenia, za niezlikwidowanie starych oczyszczalni ścieków, itp. Przepisy prawa zaostrzają
się. Musimy się zastanowić na co możemy sobie pozwolić. Prawdopodobieństwo zlikwido-
wania studni w Sopotach i Gładyszach w takiej samej formie jak te w poprzednich latach
jest bardzo wysokie.

Pan Zdzisław Dobrzeniecki – Sołtys Sołectwa Tatarki – Rury azbestowe w Tatarkach pę-
kają regularnie, co chwila jest przeciek. Woda cieknie po dwa tygodnie i dopiero Zakład
usuwa usterki.

Wójt Gminy – Rada musi zdecydować czy kładziemy nowy wodociąg do Tatarek. Mamy
również dwie inwestycje doprowadzenia wody jedna do p. Łuciw w Sopotach na kolonii
(koszt kilkanaście tysięcy zł), druga na kolonię w Ławkach w kierunku do p. Stolarczyk.

Pan Łukasz Korneluk – Dyrektor Zakładu Komunalnego w Wilczętach – Objąłem stanowi-
sko od 1 sierpnia. Do chwili obecnej o przecieku sieci w Tatarkach informacji od miesz-
kańców nie posiadałem. W ramach możliwości sami kontrolujemy sieć i jeśli jest zgłoszo-
na awaria, tego samego dnia staramy się ją usunąć. Była awaria na sieci w stronę Bar-
dyn i ją usunięto.

Radny Roman Waldeck – Co było powodem, że pan Nowosielski został odwołany z dyrek-
tora Zakładu Komunalnego oraz chciałbym aby obecny Dyrektor Zakładu Komunalnego
przedstawił gdzie poprzednio pracował.

Wójt Gminy – Zakończenie pracy przez p. Nowosielskiego. Pan Nowosielski miał dwie
umowy o pracę na czas określony – druga zakończyła się z dniem 30 czerwca. Została
oceniona jego sześciomiesięczna praca, wyciągnięte wnioski i zdecydowałam o nieprze-



dłużeniu umowy. Pan Andrzej Nowosielski nie wnioskował o przedłużenie tej umowy, roz-
staliśmy się i został rozpisany kolejny konkurs.

Pan Łukasz Korneluk – Dyrektor Zakładu Komunalnego w Wilczętach – Od 2006 r. byłem
pracownikiem Urzędu Gminy w Płoskini na stanowisku inspektora. Głównie zajmowałem
się pozyskiwaniem środków pozabudżetowych na rozwój Gminy: trzy operacja z podsta-
wowych usług realizowane na kwotę ponad 7 milionów zł,  dodatkowo wybudowano 4
świetlice wiejskie, 15 placów zabaw i ponad 30 km dróg asfaltowych. Zajmowałem się
opracowywaniem dokumentacji, pisaniem wniosków aplikacyjnych i rozliczaniem inwe-
stycji.

Wójt Gminy – Wpłynęło 9 wniosków od sołtysów i radnych do projektu budżetu Gminy na
2016 rok. Dlatego chciałabym abyśmy się przejechali po tych drogach i ocenili ich stan w
celu podjęcia decyzji co do priorytetów na przyszły rok. Także chciałbym przygotować
dokumentację i złożyć wnioski do  projektu „Schetynówek” na poprawę dróg w Gminie.
Chciałabym abyście byli również w to zaangażowani.

Pan Bogdan Pochodaj – Radny Powiatu Braniewskiego – Jeśli chodzi o drogi powiatowe
zostały zebrane poboczach na drogach w Słobitach, Gładyszach, Bardynach. Następnie
jest  realizowane  uzupełnianie  „dziur”  na  drodze  Karwiny-Osiek;  nakładka  na  drodze
przez Wilczęta, droga Dębiny-Stare Siedlisko oraz chodnik w Wilczętach do zakrętu drogi
za posesją p. Zakrzewskiego.

Pan Marcin Niski – Sołtys Sołectwa Bardyny – W związku z czystością wody – kto jest
odpowiedzialnym konserwatorem oczyszczalni ścieków i sieci wodociągowej?

Pan Łukasz Korneluk – Dyrektor Zakładu Komunalnego w Wilczętach – Na dzień dzisiej-
szy jest nim p. Jerzy Cylupa. Dodatkowo od 15 września został zatrudniony stażysta na
stanowisku hydraulika. Jest to osoba do pomocy dla p. Jerzego. Jeśli dojdzie do realizacji
inwestycji, która w dniu dzisiejszym została wprowadzona do budżetu, te obowiązki zo-
staną rozdzielone. Powstaną dwie dodatkowe oczyszczalnie ścieków w Spędach i w Gó-
rach

Pan Marcin Niski – Sołtys Sołectwa Bardyny – Przedtem wykonywała to jedna osoba? Jak
to było, że najpierw szedł na oczyszczalnię a później usuwać przeciek na sieci wodocią-
gowej? Ciekaw jestem jak on to robi. Czy ma jakiś „uniform” specjalny który zmienia.

Pan Łukasz Korneluk – Dyrektor Zakładu Komunalnego w Wilczętach – Zajmuje się po
części konserwacją oczyszczalni ścieków i po części konserwacją hydroforni. Jeśli jest
przeciek jadą go usuwać.

Wójt Gminy – Nie ma styczności z nieczystościami, funkcjonowało to przez wiele lat. Re-
alizowane były duże inwestycje kanalizacyjne. Jest czas na to aby do pewnych rzeczy dą-
żyć. Nie kwestionuję, ze powinno być rozdzielone stanowisko na oczyszczalnię i na hy-
drofornię. Pracownicy którzy nie mają kwalifikacji zostaną wysłani na kursy. Pan Jerzy
Cylupa urlopu ma nie wykorzystanego przed dłuższy czas, ponieważ nie zadbano aby
ktoś miał wiedzę i umiejętności aby go zastąpić.

Pan Łukasz Korneluk – Dyrektor Zakładu Komunalnego w Wilczętach – W miesiącu paź-
dzierniku będziemy rozmawiać nad zmianą schematu organizacyjnego Zakładu. Dlatego
na sesję listopadowa będzie przygotowany już nowy schemat organizacyjny.

Radna Lilla Kaczorek-Niska – Chodzi o poprzednie pytanie i o pracownika konserwatora,
to nie mogę się z państwem zgodzić. W czerwcu Komisja Rewizyjna była na kontroli w
oczyszczalni ścieków, widzieliśmy jak ten pan pracuje przy tych urządzeniach i nie mów-
cie, że nie ma kontaktu ze ściekami. Ma, nie pracuje w „uniformie” i nie ma żadnego za-
bezpieczenia, kiedy tam wchodzi. Druga sprawa czy jest już pomysł na schemat organi-
zacyjny? 



Pan Łukasz Korneluk – Dyrektor Zakładu Komunalnego w Wilczętach – Na dzień dzisiej-
szy nie z uwagi na to, że są wykonywane inne czynności służbowe w Zakładzie a miano-
wicie przeprowadzana jest kontrola zarządcza. Po skończeniu kontroli  przystąpimy do
spraw organizacyjnych.

Radna Lilla Kaczorek-Niska – Sprawozdanie, które nam pan dzisiaj przedstawił jest za-
pis: „Realizacja usług ze strony Gminy Wilczęta” - czy są jakieś realizacje?

Pan Łukasz Korneluk – Dyrektor Zakładu Komunalnego w Wilczętach – Były – układanie
płyt drogowych w miejscowości Gładysze Kolonia, Słobity; odmulenie rowów w miejsco-
wości Wilczęta i usługi transportowe.

Przewodnicząca Rady – Pytanie do pana dyrektora. Powołanie Komisji ds. szacowania
szkód powstałych w uprawach rolnych w trakcie realizacji inwestycji „Budowa sieci kana-
lizacyjnej”. Proszę coś na ten temat nam powiedzieć.

Pan Łukasz Korneluk – Dyrektor Zakładu Komunalnego w Wilczętach – W miesiącu sierp-
niu powołana została komisja do szacowania szkód na nieruchomościach położonych na
terenie wsi Wilczęta (p. Tokarewicz). Państwo Tokarewicz mieli roszczenia w stosunku do
Zakładu Komunalnego w związku z powstałymi szkodami po tej inwestycji. Komisja w
skład której weszli przedstawiciele Urzędu Gminy, Zakładu Komunalnego i Izby Rolniczej
oszacowała straty. Roszczenia pani Renaty były na kwotę 10 000 zł, natomiast komisja
łącznie z panią Renatą oszacowała na kwotę 4 100 zł.

Radna Elżbieta Skubij – Co z odbiorem sieci kanalizacyjnej II etap.

Pan Łukasz Korneluk – Dyrektor Zakładu Komunalnego w Wilczętach – Oficjalny odbiór II
etapu inwestycji odbył się 25 czerwca. W momencie podjęcia przeze mnie pracy zasta-
łem inwestycję już odebraną. Inwestycja została sprawdzona w dokumentach i w tere-
nie. W międzyczasie uzyskane zostało przyjęcie zawiadomienia o zakończeniu budowy
przez Starostę Braniewskiego i przez Nadzór Budowlany w Olsztynie. Zmieniono umowy
na dostawy wody i odpływ ścieków. Pierwsze wpłaty powinny być na koniec października
i koniec listopada. Na kolejną sesje mogę przygotować jaki jest przypis, czyli ile powinno
wpłynąć za ścieki a ile żeśmy uzyskali.

Pan Marian Zasowski – Sołtys Sołectwa Ławki – Czy w Ławkach na drodze będą kładzio-
ne płyty czy to już jest koniec.

Wójt Gminy – Ilość płyt, które były zaplanowane do położenia w tym roku zostało wyko-
nane. To co będziemy jeszcze do końca roku robić na drogach, to równanie równiarką.
Czekamy na powrót operatora równiarki ze zwolnienia lekarskiego. Większych inwestycji
drogowych w tym roku nie uda nam się zrealizować.

Pan Andrzej Turczyk – Sołtys Sołectwa Sopoty – W naszym okręgu został wybrany radny
w okręgu Sopoty, Dębiny. Ja jestem 3 raz na sesji a jego nie ma, co się dzieje?

Przewodnicząca Rady – Prawdopodobnie jest za granicą. Dwie sesje jest nieobecny.

Wójt Gminy – Wydaje mi się, ze musicie porozmawiać w swoim okręgu z panem Emilem.
Rozmawiałam z nim. Dla niego też jest to sytuacja trudna. Ja nie mam kompetencji ani
prawa aby do czegokolwiek namawiać. Pan Emil ma pracę. Są takie czasy a nie inne,
każdy ten grosz liczy i każdy potrzebuje z czegoś żyć, ale bez rozmowy waszej jako jego
wyborcy nic się nie da. Ani pani Przewodnicząca ani Rada nie może wywrzeć na niego
nacisku.

Radny Tadeusz Gębarowski – Chciałbym się dowiedzieć jaki jest klimat odnośnie remon-
tu drogi powiatowej Nr 1158N Młynary-Słobity-Karwiny-Osiek-Burdajny?

Pan Bogdan Pochodaj – Radny Powiatu Braniewskiego – Na dzień dzisiejszy jesteśmy na
etapie przygotowywania dokumentacji. Realizacja tej inwestycji to prawdopodobnie lata
2018-2019.



Przewodnicząca Rady – Proszę o przedstawienie kosztów dożynek powiatowych w Wilczę-
tach.

Pani Wanda Ciszewska – Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej – Koszty, które były za-
księgowana na koncie Biblioteki z przeznaczeniem na Dożynki Powiatowe pochodziły od
darczyńców, a było ich 24. Zebrano i wydatkowano kwotę 14 460 zł. Serdecznie i głośno
chciałabym podziękować wszystkim osobom, za ofiarowaną każdą pomoc. Szczególnie
sołectwom: Wilczęta, Gładysze, Stare Siedlisko – te sołectwa pokazały, że istnieją, że są.

Wójt  Gminy – Złożyliśmy wniosek do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska,
gdzie wymagany był wkład własny. Pani Wanda Ciszewska przebywała już wtedy na urlo-
pie za granicą. Aby nie tracić tej możliwości uzyskania dofinansowania podjęliśmy decy-
zję o złożeniu wniosku jako Gmina. Koszt 10 000 zł jaki planowaliśmy do wydatkowania
na dożynki z budżetu Biblioteki został przesunięty na budżet Gminy. Z kwoty 8 000 zł jak
możliwa była do pozyskania, otrzymaliśmy dotację w wysokości 4 000 zł. Wszystkim,
którzy wpłacili na dożynki serdecznie dziękuję. Organizacja dożynek kosztowała wysiłek
wielu  ludzi,  za co jestem bardzo wdzięczna.  Wszystkim osobom, radnym, sołtysom i
mieszkańcom z naszej  gminy bardzo dziękuję  że  pomogli.  Uważam, że  sprostaliśmy
oczekiwaniom i pozytywna opinia tych dożynek wynikła. Pieniądze, które wydatkowała
Biblioteka to, na podziękowania dla sponsorów, na artykuły promocyjne, materiały rekla-
mowe, energia elektryczna, nagrody za wieńce dożynkowe, w konkursach sportowych,
usługi transportowe, katering. Wydatki z budżetu Gminy: 10 000 występ zespołu „SAR-
SA”, 800 zł ZAIKS, z 4 000 zł z dofinansowania WFOŚ wydatkowano 2 500 zł na katering
i 1 500 zł na materiały warsztatowe. Łącznie naszą Gminę dożynki kosztowały prawie 30
600 zł. Starostwo Powiatowe do dożynek „włożyło” 20 000 zł i sami rozliczali się z firmą,
która realizowała ich zadania. Pieniędzy ze Starostwa w naszym budżecie nie było. Uwa-
żam, że poprzeczkę podnieśliśmy wysoko jeśli radni powiatu zdecydują w przyszłym roku
aby dożynki były w innej gminie.

Radna Elżbieta Skubij wraz z radnym Andrzejem Kubaszek wręczyli, pani Wandzie Ci-
szewskiej, kosz kwiatów dziękując za organizację i serce włożone w przygotowanie doży-
nek.
Brawa.

Radny Andrzej Kubaszek – W związku z realizacją inwestycji II etapu kanalizacji znisz-
czono drogę koło posesji pani Wiśniewskiej w Wilczętach. Prosiłbym o naprawę tej drogi.

Wójt Gminy – Zapraszam, jutro na godz. 17.00 do sali  konferencyjnej Urzędu Gminy
Wilczęta, wszystkich chętnych i zainteresowanych na spotkanie z Lokalną Grupą Działa-
nia Wysoczyzna Elbląska. Będą prace do przygotowania strategi rozwoju – generalnie
potrzeba informacji co nasza Gmina ma, czego potrzebuje. Jeśli nie będzie tam naszego
głosu, jeśli nie będzie tam naszych potrzeb, to będzie bardzo trudno pozyskać pieniądze.
Jest to instytucja – organizacja pozarządowa, która za chwilę będzie dysponowała bardzo
dużą ilością środków, gdzie te środki będą dzielone sukcesywnie na poszczególne Gminy.

Przewodnicząca Rady – Co wtorek, jestem w Urzędzie Gminy Wilczęta i jeżeli są jakieś
sprawy do mnie, to bardzo proszę. Przychodzą do mnie interesanci, nie tylko w urzędzie
gminy a także do domu. Są skargi pani Wójt na pani pracowników. Konkretnie na dwie
osoby (nie powiem na które). Kodeks etyki pracownika samorządowego. Konkretnie o ta-
kie punkty chodzi: uprzejmości i życzliwości w kontaktach ze współpracownikami i inte-
resantami.

Wójt Gminy – Proszę o nazwiska abym mogła się do tego ustosunkować. Pierwszy raz
słyszę to od pani. Zapraszam panią do gabinetu i tam porozmawiamy.

Radny Andrzej Kubaszek – W Wilczętach (Zielona) był odmulany kawałek rowu od pose-
sji p. Dolot do p. Cylupa. Prosiłbym aby odmulić ten rów jeszcze wcześniej od posesji p.
Niemiec.



Radny Ryszard Adamczyk – Chciałem się spytać p. B. Pochodaja. Za Starym Siedliskiem
kopany był „kawałek” rowu. Miał być on do skrzyżowania w Starym Siedlisku. Czy to bę-
dzie realizowane?

Pan Bogdan Pochodaj – Radny Powiatu Braniewskiego – Poruszę ten temat.

Radna Lilla Kaczorek-Niska –  Chciałabym dowiedzieć się, kiedy Bardyny doczekają się
nakładki asfaltowej.

Pan Bogdan Pochodaj – Radny Powiatu Braniewskiego – Planowaliśmy w tym roku, ale
wyszły inne potrzeby. Czekamy na dokumentację na drogę w Słobitach. W 2016 r. pla-
nujemy do „Schetynówek wrzucić” trzy Gminy: Lekowo, Płoskinia, Wilczęta i „pociągnąć”
ten odcinek, co był robiony około 5 lat temu i pouzupełniać te odcinki drogi.

Ad. pkt. 8. – zakończenie obrad.

Wobec wyczerpania się tematyki obrad Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek
został wyczerpany, podziękowała wszystkim za udział i zakończyła posiedzenie.

Sesja trwała od godziny 10:00 do godziny 11:35.

PROTOKOŁOWAŁ PRZEWODNICZĄCA
Ryszard ŻEMIER      RADY GMINY WILCZĘTA

Krystyna Kaczyńska
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